

### 「繳費靈」

透過「繳費靈」服務，即可從您指定之本港任何銀行之港幣儲蓄或往來戶口，轉賬支付賬項。享用此項服務，您只需持有一般銀行提款卡，並透過「繳費靈」終端機開立「繳費靈」戶口即可。

華僑銀行繳費靈商戶編號：63

查詢詳情，請致電「繳費靈」熱線900-00-222-328。

### 自動轉賬

使用自動轉賬既省時，又無需擔心逾時還款。

享用此服務，只須在香港任何一間銀行擁有港幣儲蓄或往來戶口；並填妥「直接付款授權書」，便可於每月的「到期付款日」從指定之戶口轉賬繳付月結單上之「總結欠」或「最低付款額」。如欲索取「直接付款授權書」，請致電客戶服務熱線2543 2223。

### 電話繳賬服務

若您在華僑銀行設有往來或儲蓄戶口並與卡戶聯繫，即可透過客戶服務熱線2543 2223轉賬支付賬項。如欲即日過數，付款須於晚上八時前辦理<sup>(1)</sup>。

### 「個人電子理財」

若您在華僑銀行設有往來或儲蓄戶口，一經申請便可使用「個人電子理財」服務，透過互聯網、無線電話或「華僑銀行電話理財服務」轉賬支付賬項，費用全免，簡單方便。如欲即日過數，付款須於晚上八時前辦理<sup>(1)</sup>。

### 「繳費易」

您只須持有一般銀行提款卡，便可透過貼有「繳費易」標誌之「銀通」自動櫃員機轉賬支付賬項，方便快捷。

### 「櫃員機」轉賬

透過遍佈於香港、澳門及中國大陸的「銀通」自動櫃員機，即可直接從您的華僑銀行戶口轉賬付款，快捷妥善。

### 郵遞付賬

您只須將卡號碼寫於劃線支票<sup>(2)</sup>背面，並連同月結單之上半部份於「到期付款日」前最少5個工作天寄回本行。

### 寄存辦理箱

您只須將卡號碼寫於劃線支票<sup>(2)</sup>背面，並投進設於華僑銀行各分行的「寄存辦理箱」即可。

注意事項：

(1) 上述截數時間，本行有權可隨時更改而毋須通知持卡人

(2) 期票恕不接受

### PPS

With this service, you can make card payment by transferring funds from any designated bank account in Hong Kong. Simply open a PPS account through a PPS terminal with your ATM card, then, you will be able to register and perform card payment.

OCBC PPS merchant code: 63

For more details, please call PPS hotline 900-00-222-329.

### Autopay

Autopay saves your time and eliminates the risk of missing your payment due date. To use this convenient service, all you need is a Hong Kong Dollar savings or current account with any bank in Hong Kong and complete the Direct Debit Authorization Form; and your full or minimum payment will be settled directly from your designated account on the payment due date. Please call our customer service hotline 2543 2223 for a Direct Debit Authorization Form.

### Phone Payment Service

If your card account is linked to any OCBC savings or current account, you may settle your payment through our customer service hotline 2543 2223. Call before 8:00pm, if same day payment transfer is expected<sup>(1)</sup>.

### Personal eBanking

If you are an OCBC savings or current account holder and registered to use ebanking service, you may settle your payment through Internet, mobile phone or OCBC Telematic Banking Service. Take action before 8:00pm, if same day payment transfer is expected<sup>(1)</sup>.

### JET Payment

With an ATM card from any bank in Hong Kong, you can make card payment at any ATMs with  logo.

### ATM Transfer

Use ATM to settle your payment with funds transferred directly from your OCBC account. It's a fast, easy way to pay and is available at all JETCO ATMs in Hong Kong, Macau and China.

### By Mail

Simply send in the payment slip and a cheque<sup>(2)</sup> with your card account number written on the back at least 5 working days before the payment due date.

### Drop-in Box

Just drop a cheque<sup>(2)</sup> in the drop-in box at your nearest OCBC branches. Remember to write your card account number on the back of the cheque.

Notes:

(1) The Bank reserves the right that the cut-off time may be varied from time to time without prior notice.

(2) Post-dated cheque is not accepted.